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ZÁPIS Z VÝBOROVÉ SCHŮZE ČZS, z.s., ZO „1. máj“ MLADÁ BOLESLAV 
konané dne 9. 4. 2019 od 16:30 hodin 

Zápis číslo 2/2019 

místo jednání: pozemek pí. Lutz 

 

 

- přítomni: p. Šilinger Michael, pí. Lutz Libuše, p. Nevyjel Miloslav. 

 

- za KK přítomni: p.  Pelinka Václav, Pavlásková Eva. 

 

Průběh schůze řídil předseda základní organizace (dále jen předseda ZO).  

Program byl schválen bez připomínek.  

 

Program:     1. Informace členům výboru a kontrolní komise dále jen (KK) o převzetí funkce předsedy 

 - Informace o dosavadním vedení písemností 

 - Registrační list nového složení výboru ZO a KK 

  2. Projednání a rozdělení korespondence 

- Informace i zřízení nové elektronické adresy ZO „1.maj“ Mladá Boleslav 

3. Organizační záležitosti 

 - Práce výboru a její činnost směrem k členské základně a územnímu sdružení (ÚS). 

 - Brigádní činnost ZO - stanovení harmonogramu 

4. Doklad pokladníka, stav financí   

5. Informace KK 

 - Činnost KK dle stanov a jednacího řádu ČZS, z.s. v rámci kontrolní činnosti 

6. Různé 

 - Informace o nástěnce ZO 

 - Informace ohledně Webu zahradkari.cz 

 

1.  Informace členům výboru a KK o převzetí funkce předsedy 

 

Předseda informoval členy výboru a KK o převzetí písemností, razítka, klíčů a pomůcek dle 

vypracovaného seznamu – „Zápisu o předání funkce předsedy ZO“. 

- Dále informoval o způsobu dosavadního vedení písemností s tím, že písemnosti jsou založeny ve 

složkách po rocích (funkční období), ale není o nich záznam jak vyřízeno, kým apod. Dále není 

zavedena kniha přijaté pošty (dále jen PP)a odeslané pošty (dále jen OP), tudíž není přehled, zda 

některý dokument (písemnost) nechybí. 

Z tohoto důvodu navrhl výboru ZO zavést standardy vedení a archivaci přijaté a odeslané pošty 

cestou knihy PP a knihy OP s platností od začátku roku 2019. Veškerá pošta a písemnosti od 

roku 2019 budou vedeny výhradně cestou těchto knih. 

Za vedení bude zodpovědný přímo předseda ZO. Výbor a KK tento bod schválila jednomyslně. 

 

2.  Projednání a rozdělení korespondence 
 

Doručená pošta: 
 

 Žádost o zaslání registračního listu (dále jen RL), tajemnici paní HOZÁKOVÁ Hana z územního 

sdružení Mladá Boleslav.  

 

Odeslaná pošta: 

 Předseda informoval výbor o zaslání registračního listu tajemnici paní HOZÁKOVÁ Hana 

z územního sdružení Mladá Boleslav elektronicky na její Email. RL zaslán z adresy 
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Webmaster.rybaribpb@seznam.cz – korespondence vytištěna a je evidována v knize OP pod Č.j.: 

OP 01/19. 

 Předseda informoval o skutečnosti, že v minulosti komunikoval výbor vždy ze soukromých 

elektronických adres. Nový předseda navrhl po předběžném projednání s pokladníkem ZO možnost 

zřízení oficiálního E-mailu ve tvaru: zo.1maj.mb@seznam.cz . Přístup do této adresy má předseda a 

pokladník ZO, kteří budou zodpovědní za příjem zpráv a následovné včasné vyřízení elektronické 

korespondence. 

 

3.  Organizační záležitosti 

 

 Předseda oslovil výbor a KK s tím, aby o jejich práci věděla jak členská základna, tak i ÚS a zároveň 

se výbor snažil naplňovat poslání ČZS, z.s. a své přijaté usnesení z členské schůze. Podotkl, že sice 

jsme malá členská základna, která je dána velikostí pozemku, na kterém hospodaří, ale to 

neznamená, že nemůžeme využít všech možností, které nám členství v ČZS, z.s.  nabízí. 

 Pokladník pí. Lutz informovala nového předsedu, jakým stylem se doposud evidovala brigádní 

činnost, zejména v roce 2018, kdy byl značně nepříznivý rok. 

Bylo odsouhlaseno na členské schůzi v roce 2019, že odpracované hodiny z roku 2018 se převedou 

do roku 2019. Ti co nemohli v roce 2018 brigádní hodiny odpracovat, budou tak moci učinit v roce 

2019. 

 Na návrh předsedy, výbor stanovil funkci „Brigádního referenta“. Navržen byl p. Nevyjel, který 

souhlasil s vedením evidence brigádní činnosti ZO. Výbor tento bod odsouhlasil jednomyslně a KK 

to vzala na vědomí. Dále KK bude provádět kontrolu vedení předepsané dokumentace a evidence. 

V rámci tohoto bodu bylo navrženo a odsouhlaseno jednomyslně, že práci v rámci brigádní 

činnosti bude výhradně přidělovat výbor, který má přehled o nutných opravách a údržbě pozemku. 

 Výbor vypracuje „Harmonogram brigádní činnosti ZO“, který bude zveřejněn na nástěnce ZO. 

Splnění tohoto úkolu zajistí výbor v součinnosti s KK do následné výborové schůze v měsíci květnu. 

 

4.  Doklad pokladníka, stav financí 

 

 Pokladník pí. Lutz informovala členy výboru o stavu finančních prostředků v pokladně. Dále 

informovala o provedených platbách a příjmech ZO od poslední výborové schůze. 

 

5. Informace KK 

 

 Kontrolní komise pracuje na svém plánu kontrol a do příští schůze s ním seznámí výbor ZO.  

 Dále KK ze svých kontrol dle Stanov a Jednacího řádu ČZS, z.s., bude pořizovat jednoduchý zápis, 

se kterým bude seznamovat předsedu ZO a členy výboru. 

 

6. Různé 
 

 Předseda informoval výbor, že na nástěnce ZO zveřejnil nové složení výboru a KK. Je nutné 

zveřejnit u jmen členů výboru telefonní kontakty, které budou sloužit členům ZO v případě nutnosti 

je kontaktovat. Tento bod bude splněn nejpozději do 20. dubna 2019. 

 Předseda upozornil členy výboru, že je nutností sledovat oficiální webové stránky 

www.zahradkari.cz, na kterém jsou zveřejněny akce pro členy ZO, různé dokumenty a zajímavosti. 

S těmi je také nutno pracovat a nepřistupovat k členství pasívně. 
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 Dále informoval výbor, že na oficiálních stránkách ČZS, z.s., lze také zřídit zdarma webové stránky 

pro naši organizaci a prostřednictvím těchto stránek informovat naše členy o akcích, které pořádáme, 

nebo bude pořádat. Předseda posoudí možnosti  přínosu využití této služby a bude informovat výbor 

na příštím zasedání. Stále však platí zavedená praxe směrem k členům ZO, že informace se zasílají 

prostřednictvím SMS (jako např. termín ČS apod.) 

 Dalším bodem byla otázka brigádní činnosti. V první řadě bylo hlasováno o návrhu: 

- Zda na nástěnce bude zveřejněn seznam členů a jejich brigádní plnění. 

Hlasování proběhlo za účasti KK v poměru: 

Pro zveřejnění:  - 1 hlas 

Proti zveřejnění:  - 3 hlasy 

Zdržel se hlasování:  - 1 hlas 

Návrh zveřejnění seznamu brigádního plnění nebyl schválen. 

Informace pro členy ZO ohledně počtu odpracovaných brigádních hodin se dozví u brigádního referenta.  

 Z důvodu značně zdevastované příjezdové cesty na pozemku ZO, byl vznesen návrh: 

- Zda „uzamknout“ bránu pro vjezd automobilem do areálu ZO. Tento bod předseda po 

delší diskusi navrhl odhlasovat včetně členů a KK v poměru:    

 

Pro uzamčení brány:  - 3 hlasy 

Proti uzamčení brány:  - 2 hlasy 

Zdržel se hlasování:  - nikdo 

Návrh „uzamčení“ brány pro vjezd do areálu ZO byl schválen. 

 

 Bylo výborem přijato, že k uzamčení dojde nejpozději do konce dubna či polovině května 2019, až 

bude provedeno osazení branky oboustranným nájezdem např. pro kola, kolečka a kočárky.  

 V případě potřeby bude mít k dispozici každý člen výboru klíč od brány pro vozidla v případě 

nutnosti vjezdu IZS (hasiči, sanita apod.) 

 Výbor upozorňuje členy ZO, že se nejedná o „STRIKTNÍ ZÁKAZ“, ale o „OMEZENÍ“, 

z důvodu ochrany společné cesty před dalším znehodnocením. 

 Povolení vjezdu bude možné, ale jen po předběžné dohodě s některým členem výboru a to na jeho 

zodpovědnost. 

 

 

 

Termín příští výborové schůze: v měsíci květnu, bude upřesněn. 
 

        

 

 

 

 

 

 

 Zapsal: Michael ŠILINGER  

Předseda ČZS, z.s., ZO „1. máj“ 

Mladá Boleslav 

 

 
Přílohy: - pouze u originálu. 


